
Hellevad Børneunivers 

Fællesbestyrelsesmøde 
  

 

Tirsdag d.25.04.23 kl. 19.00-21.00 

 

Afbud: Christina og Gitte 

 
Emne: Referat: 

1) Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidst 

Godkendt og underskrevet 

2) Orientering: 

Formand 

Ledelsen (SKS, AJ) 

Medarbejdere (GH, CLK) 

Øvrige 

 

Formand: Multibanen er færdig og afleveret i dag og er også taget i brug for første gang. 

Idrætsforeningen og Hellevad Udviklingsråd er gået sammen om at søge midler til et nyt 

legetårn til området ved siden af Multibanen. 

SKS: ift. Parkeringspladsen går vi stile og roligt i gang, når vi har fået det sidste Go fra 

kommunen. 

Vi har en lærer der er sygemeldt pt. Indtil vi ved, hvor lang tid der går, finder vi interne 

vikarløsninger fx ved at slå 5. og 6. klasse sammen. 

Vi har fået kraftig henstilling til, at der kun må være 150 mand i gymnastiksalen ad 

gangen, dette får betydning for skolefesten. 

Vi har en medarbejder i SFO/skole der stopper i sit vikariat med udgangen af maj. Vi 

arbejder på at få en ny i SFO. 

AJ: Vi har forskellige uddannelser/kurser/ambassadører i Smørhullet: Charlotte – IT, AMR 

og TR. Randi – faglig fyrtårn og Motorik. Lone - PC-kursus.  

Medarbejdere i Smørhullet og indskolingen, samt enkelte medarbejdere fra Hovslund skal 

på et 3 timers kompetencekursus ift. børn med opmærksomhedsforstyrrelse. 

Vi er startet arbejdet med at evaluerer ”Den styrkede pædagogiske Læreplan” 

CLK: Vi har haft pædagogisk weekend i Smørhullet og har haft nogen mega gode 

refleksioner. Vi har også født en ide til næste forældremøde med udgangspunkt i Den 

styrkede pædagogiske Læreplan. Vi er i gang med at forberede bedsteforældredag. 

Andreas: Hellevad Udviklingsråd har søgt VE-midler 300.000 kr. til udvikling af Hellevad 

Rundt 

3) Status i Hovslund (SKS) 
Herunder drøftelse forud for 

fællesmøde med bestyrelsen i 

Hovslund. 

 

Vi har haft nogle konstruktive diskussioner og Søren tager drøftelserne med til næste 

bestyrelsesmøde i Hovslund og så ser vi, om der bliver behov for et fællesmøde.  

4)  Principper 
Har vi principper der skal 

bearbejdes 

Bilag vedhæftede 

Vi har kigget på de principperne og vi tager Trivsel, samt Samarbejde i Hellevad 

Børneunivers op på kommende møder 

5) Økonomi (SKS) 

 

Vi har en samlet overforbrugsprocent på 3 %, men det ser fornuftigt ud. 

6) Skolefest 

Hvilken rolle skal bestyrelsen have 

 

Der er brug for at bestyrelsen deltager i at lave pølser. Bestyrelsen foreslår at elevrådet 

deltager. Bestyrelsen laver et grillskema og Søren sender det videre til elevrådet. 

7) Årsberetningen Vi har alle kommet med input til årsberetningen. Vivi skriver det rent.  

8) Et sundt frokostmåltid i 

daginstitutioner 

 Bilag vedhæftet 

Vi takker endnu engang nej til et sundt frokostmåltid i Smørhullet 



9) Futtegruppen 

Fordeling af personale og 

modtagelse af børn om morgenen 

Der er fortaget strukturændringer i Futtegruppen mhp ressourcefordeling og det kræver lige 

en tilvænning og en finjustering . Vi er i gang med at kortlægge dagene, inden vi foretager 

yderligere ændringer 

 

 

10) Årshjul 

Bilag vedhæftet 

Set 

11) Dato for næste møde og emner til 

næste møde 

 

D. 23. maj 

 

Evaluering af Den styrkede pædagogiske læreplan 

Evaluering af skolefesten 

Elevrådet 

Sidste skoledag 

Arbejdsdag 

12) Eventuelt  

  

  

  

  

 

 


